
Referat
Bestyrelsesmøde 01. marts 2023

Tilstede:

Pernille, Adam, Zeynel, Simon, Mark, Jonas, Marie og Nana

Afbud:

Jesper, Mathias, Kristoffer

Opfølgning fra arbejdsdag:

Keramikeren

Oversigt over og opfordring til andelsforeningen

Marie har lavet første udkast til en oversigt som skal hænge på de forskellige opslagstavler i

foreningen. Hun retter det til og smider det ind i Asana til feedback.

Beboerundersøgelse

Jonas har fundet tidligere undersøgelser som vi kan læne os op af. Første bud på en

undersøgelse bliver sat op i Google Forms. Jonas lægger spørgsmålene op i Asana til

Feedback. Beboerundersøgelsen skal afvikles inden slut april som vi kan bruge

undersøgelsen til GF.

Eksempler på spg. Hvad synes du om vaskeripriserne og hvad vil du bruge de ubrugte

kælderrum til?

Mail og gamle mails

Ift. GDPR - vi undersøger om Adam har back-up af gamle mails. Når det er bekræftet sletter

vi alle gamle mails. Nana skriver til Adam og får bekræftet mails er backet up.

Praktisk

Godkendelse af dagsorden:

Der er intet at tilføje , og dagsordenen er godkendt.



Status ny hjemmeside referater mm:

Det har givet problemer at Ingolfs gratis bookingsystem ikke kan kopieres ind i det nye

system. Af den grund bliver bliver offentliggørelse af den nye hjemmeside udskudt igen. Det

er blevet lovet at den er færdig inden GF.

Valuarvurdering

Imod begyndende tendens i København steg vores valuarvurdering fra. 537 mio.→ 550 mio.

Grundet bl.a. facaderenovering.

Dato for andelskronemøde: I forlængelse budgetmøde den 15. marts. kl. 20.00. Budgetmøde

starter 16.00 adresse ved CEJ, Meldahlsgade 5

Beboersager

-

Drift

Status facadeprojektet
Den ydre facade-projektet er afsluttet.

Underfacaden bliver lavet til foråret.

Zeynel stopper som andelsforeningens kontaktperson ifm. vinduesarbejder på gårdsiden.

Jonas overtager rollen som foreningens kontaktperson ifm. facadeprojektet inde i gården.

Udbuddet ryger ud på fredag. Så er der 2 ugers svarfrist og derfra kan vi vælger en udbyder.

Derefter får en bestyrelsen en kontrakt der skal underskrives.

Når vi har detaljer på plads kan vi lave et orienteringsmøde for beboerne, hvor de kan få svar

på hvad, hvornår, hvor og hvorfor.

Stormen Otto:

Ingen kom til skade. Men 2 vinduer gik i stykker. Det åbner for spørgsmålet - skal vi have en

anden slags hasp på vinduerne, så de er bedre sikret, selvom de står på klemt . Det skal

gøres efter facaderenovering inde i gården. Vi fortsætter diskussionen når vi skal

renoveringen af trappeopgangene.



Dørtryk porte

Der er møde i morgen tidlig med entreprenøren. Der er 5 ugers ventetid på pumperne. Så er

det good to go. Indenfor budget. 2 nye døre og 3 nye pumper.

Vaskeripriser

Regnskabet for 2022 har givet ca. 50.000 kr. underskud. Det skyldes forhøjet EL-priser, ekstra

udgift på vaskemiddel og reparation/service. For nuværende bliver priserne ikke ændret, og

underskuddet tages af vaskeriets buffer.

Arbejdsdag

Jan fylder køleskabet med sodavand. Jonas køber øl.

Evt.:


